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Z á p i s n i c a  č. 7 
z rokovania Mestského zastupiteľstva vo Svätom Jure konaného dňa 13.12.2023 

 
 
Prítomní: Podľa prezenčnej listiny  
                                   
Program rokovania:  

1. Schválenie programu rokovania  
2. Pracovné komisie 
3. Interpelácie 
4. Hlavný kontrolór mesta 
5. Všeobecne záväzné nariadenia  
6. Rozpočet mesta Svätý Jur 
7. Nakladanie s majetkom mesta Svätý Jur 
8. Rôzne 

            
K bodu 1. – Schválenie programu rokovania 
 
V súlade s ust. § 13 ods. 4 písm. a/ Zák. SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov rokovanie Mestského zastupiteľstva vedie primátor mesta Ing. Šimon 
Gabura, ktorý privítal poslancov a otvoril rokovanie o 17,18 hod. a predložil program 
rokovania na schválenie.   
 
P. primátor uviedol, že ako predkladateľ preložil bod 8.1 Hodnotiace správy škôl za školský 
rok 2022/2023 pred bod 3. Interpelácie.  
 
Schválenie predloženého a upraveného programu rokovania: 9:0:0 
 
Ďalej uviedol, že z rokovania sa, zo zdravotných dôvodov, ospravedlnili pani poslankyňa     
Ing. Mariana Dvorščíková a pán poslanec  JUDr. Ján Gróf.  
 
K bodu 2. – Pracovné komisie 
 
Určenie overovateľov:  MUDr. Štefan Horváth 
    Mgr. Martin Achberger  9:0:0 
     
Zapisovateľka:  p. Michaela Studená   
 
Návrhová komisia:  Prof. PhDr. František Gahér, CSc. 

Mgr. Michal Zeliska   9:0:0   
 

K bodu 8. – Rôzne 
 
8/1 Hodnotiace správy škôl za školský rok 2022/2023 – preložený bod 
 
Dis. Art. Darina Mellenová, riaditeľka Základnej umeleckej školy informovala o činnosti 
ZUŠ vo Svätom Jure. Na začiatku školského roka bol počet žiakov 279 žiakov, na konci roka 
269 žiakov. Rozdiel vzniká zväčša presťahovaním žiakov, prípadne zmenou programu žiakov. 
Tieto deti učilo 8 hudobných pedagógov, 3 pedagógovia učili kolektívne skupiny, to znamená, 
že na škole je 11 pedagógov a 2 nepedagogickí zamestnanci. V spolupráci s mestom bolo 
zakúpené koncertné krídlo, ktoré je umiestnené v škole a označuje sa za vysoko 



3 
 

profesionálne. Škola sa zúčastňuje medzinárodných a celoslovenských súťaží, najmä hudobný 
a výtvarný odbor s úspechom jednotlivcov (gitara, spev, klavír). Organizujú sa min. každý 
mesiac koncerty, či už výchovné, príp. absolventské. Každý rok je potrebné prijať aj nové 
deti, presne podľa zákona musia absolvovať prijímacie skúšky a vyberú sa najlepšie deti.  
 
p. Michaela Hergottová, riaditeľka MŠ Bratislavská uviedla, že materská škola má dve 
triedy, počet žiakov 41 žiakov, 4 pedagogických zamestnancov, 1 nepedagogického 
zamestnanca. Popri materskej školy je zriadená aj Rada školy, členmi sú Marián Beňo ako 
predseda, Mgr. Martin Achberger, p. Marián Fraňo za Mestské zastupiteľstvo, za pani 
učiteľky p. Kristína Achbergerová, za nepedagogických zamestnancov p. Svetláková. 
Materská škola robí veľa nadštandardných aktivít, ako je napr. ľadové korčuľovanie (vysoký 
záujem cca. 25-30 detí), lyžiarsky kurz, gymnastika, plavecký kurz, inline korčuľovanie, 
lezecký kurz a ukončením je škola prírody v prírode na Slovensku. Ďalšou nadštandardnou 
aktivitou je akcia "Poďme spolu", väčšie podujatie, pozvaní sú bývalí, súčasní aj budúci 
škôlkári s množstvom súťaží, kde je zahrnutá aj rozlúčka s predškolákmi. 
 
p. Soňa Halenkovičová, dočasne poverená riaditeľka MŠ Felcánova informovala, že v šk. 
roku 2022/23 bola riaditeľka školy Silvia Hupková, Rada školy má členov v zložení za 
pedagogických zamestnancov p. Janka Pajerová, za rodičov p. Ivana Májek, p. Martina 
Tomaškovičová, za zriaďovateľa Ing. Michal Gabura, Doc. PhDr. František Gahér.  
Pedagogická rada rokovala podľa plánu činnosti dvakrát. Na 1. zasadnutí sa členky zaoberali 
hlavne našim vlastným ŠkVP s Adamkom hravo zdravo, vedením Na 2. zasadnutí hodnotili 
výsledky výchovno-vzdelávacej činnosti. 
Údaje o počte prijatých detí k 15.09.2022: 
2. ročné deti     -   2 
3. ročné deti     -   9 
4. ročné deti     - 12 
5. ročné deti     - 14 
6. ročné deti     -   3 
Spolu detí           40  
Počet zapísaných detí do 1. ročníka ZŠ bolo 13,  do ZŠ skutočne  odišlo 10,  3 deti mali 
odklad školskej dochádzky. Počet pedagogických, odborných a ďalších zamestnancov  školy   
bolo 5, z toho 4 pedagogických, traja kvalifikovaní  a  jeden  si dopĺňal vzdelanie. Počet 
odborných zamestnancov 0, nepedagogickí zamestnanci 1. Plnenie kvalifikačného 
predpokladu pedagogických zamestnancov školy z celkového počtu pedagogických 
zamestnancov školy, teda štyroch, dve učiteľky mali 1. atestáciu, tri učiteľky poberajú 12% 
príplatok za profesijný rozvoj na rozširovanie kvalifikačných predpokladov na výkon 
pracovných činností. Dve učiteľky sme absolvovali aktualizačné vzdelávanie, jedna 
pokračovala v adaptačnom vzdelávaní. Všetky učiteľky sa ďalej vzdelávali formou webinárov 
cez vzdelávacie inštitúcie,  samoštúdiom nových metodík podľa plánu profesijného rozvoja . 
Aktivity a prezentácia školy na verejnosti, na jeseň – Šarkaniáda, v zime – Mikuláš, Vianočná 
besiedka, Karneval, Depistáž, Divadelné predstavenie Janko Hraško, na jar návšteva ZUŠ, 
tvorivé dielne, otvorené hodiny tanečný, dramatický krúžok, celoročná spolupráca s mestskou 
knižnicou, vystúpenie na Hody 2023, školský výlet do Včelárstva Dedinský, školský výlet 
Atlantis Center, MDD, rozlúčka s predškolákmi so  Šašom Marošom. Projekty, do ktorých je 
škola zapojená, pokračujeme v projekte ADAMKO HRAVO-ZDRAVO, nový projekt, do 
ktorého sme sa zapojili Edubee https://www.osmia.sk/, deti spoznávali život včielok, ďalšie 
projekty Poznaj svoje mesto, Eko výchova a Zbieram baterky.   
V školskom roku 2022/2023 inšpekcia v materskej škole nebola. 
Od januára 2023 je materská škola dočasne presťahovaná v priestoroch na Bratislavskej ulici, 
kvôli celkovej rekonštrukcii materskej školy na Felcánovej ulici.  
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Finančné prostriedky získané od zriaďovateľa sme použili na nákup hračiek, školských 
potrieb, uterákov, čistiacich prostriedkov, digitálnej techniky, autobusovú dopravu na školské 
výlety. Finančné prostriedky od rodičov detí, ktoré navštevovali MŠ v školskom roku 
2022/2023 sme použili na akcie s deťmi, na nákup učebných pomôcok, kníh, školských 
a písacích potrieb pre deti, hračky, školské výlety. Finančné prostriedky z OZ sme použili na 
nákup pracovných zošitov, edukačných pomôcok, na projekt Edubee, vianočné ozdoby, na 
členský príspevok, na notára. Počet detí so špeciálno-výchovno-vzdelávacími potrebami 
a počet prijatých detí bolo 0, v uvedenom školskom roku sme prijali 11 detí. 
 
P. primátor poďakoval a doplnil, že od februára by mala byť rozšírená kapacita tejto 
materskej škôlky o 20 detí, čo súvisí aj s prijímaním nových učiteľov, jednej kuchárky a 
jednej upratovačky, čiže sa táto materská škôlka z dvojtriedky stane trojtriedkou.  
 
PaedDr. Vladimír Vajcík, riaditeľ Základnej školy, uviedol, že škola má momentálne cca. 
600 detí, 33 pedagogických zamestnancov, 8 vychovávateliek a 4 asistentky. Špeciálnu 
pedagogičku a psychologičku na plný úväzok platí škola zo svojho rozpočtu. Minulý rok 
stúpla cena plynu o 800%, štát od januára refunduje cca. polovicu. Vďaka tomu, že škola 
investovala do zateplenia, do kotlov a štát sumu, ktorú refundoval, časť použije na 
fotovoltiku. Myslí si, že skôr bude problémom, ktorý postihne nielen našu školu, ale všetky 
školy, personálny problém. Neštudujú momentálne v tomto čase na Slovensku študenti 
prírodovedné predmety matematika, fyzika a chémia, dokonca pedagogické fakulty tieto 
odbory ani neotvárajú. Do budúcna bude toto obrovský problém a teda aj učitelia prvého 
stupňa. Škola má relatívne mladý pedagogický zbor, ale za 10-15 rokov sa to bude musieť 
nejako riešiť. Napriek tomu za uplynulý rok škola dostala 3. miesto INEKO. Škola má 
momentálne dostatok učební aj odborných, najmä vďaka nadstavbe družiny. Ministerstvo 
školstva začiatkom decembra vyčlenilo pre školy peniaze na digitalizáciu škôl. Škola s 
počtom detí  ako naša dostala 9.369 Eur, ktoré treba minúť do konca decembra. Podarilo sa 
zabezpečiť veku primerané robotické sústavy pre deti aj na 1. stupni. Taktiež sa podarilo 
zabezpečiť bezdrôtové senzory na prírodovedné predmety, matematika, fyzika, chémia, ktoré 
tiež môžu motivovať deti k ďalšiemu štúdiu týchto predmetov. 
 
P. primátor doplnil, že fotovoltika je už namontovaná a spustená, takže už je na hlavnej 
budove ako aj na nadstavbe nad družinou. Posledný objekt, ktorý je v areáli základnej školy 
zvonka nezrekonštruovaný, sú dielne. Zvnútra sa svojpomocne, v spolupráci s pánom 
riaditeľom a z ušetrených zdrojov, v podstate všetky profesie (voda, odpad, kúrenie, elektrina) 
už zrealizovali.  
Mesto bolo dvakrát neúspešné so žiadosťou o nenávratný finančný príspevok na envirofonde, 
ak by bolo aj tento rok neúspešné, je na zvážení, či tú nadstavbu a zateplenie nezrealizuje zo 
svojich zdrojov. Zatiaľ ale výzva, do ktorej by bolo možné sa vtesnať z plánu obnovy alebo 
eurofondov, nevyšla, skúša sa to teda len z envirofondu. 
 
P. primátor poďakoval pani riaditeľkám a pánovi riaditeľovi. Pani riaditeľky z MŠ Veltlínska 
a Pezinská sa ospravedlnili z neúčasti, zo zdravotných dôvodov. V MŠ Veltlínska je 
trojtriedka, má k dnešnému dňu 64 detí. Ide o relatívne novú budovu, postupne sa dotvára 
rôzne vybavenie ako napr. altánok, dopadové plochy, plný plot. MŠ Pezinská je momentálne 
v najhoršom technickom stave, čo sa týka materských škôlok. Je vydané stavebné povolenie, 
ukončuje sa verejné obstarávanie a bude sa podávať žiadosť o nenávratný finančný príspevok 
z plánu obnovy vo výške do 400 tis. Eur a navýši sa tak kapacita o 16 detí. Tým by bola 
základná rekonštrukcia materskej školy zabezpečená, rekonštrukcia stredného traktu sa bude 
realizovať z vlastných finančných prostriedkov. 
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K bodu 3. – Interpelácie 
 
P. primátor uviedol, že v tomto bode môže vystúpiť občan, hosť alebo poslanec, na 
vystúpenie má, v zmysle rokovacieho poriadku 5 minút, po uplynutí času môže požiadať 
Mestské zastupiteľstvo o udelenie ďalších 5 minút. 
 
P. Winczerová uviedla, že nakoľko sa teraz schvaľuje rozpočet na budúci rok, prišla 
zastupiteľstvo informovať ešte pred ukončením roka. Informovala, že sa nepodarilo odkúpiť 
hrad od spoločnosti Vera Property, s.r.o. a teda participatívny rozpočet zostáva jedinou 
doterajšou možnosťou, ako mesto môže v tomto projekte napomáhať. Situácia je taká, že vo 
všeobecnosti hrad je v dezolátnom stave, momentálne je k dispozícii čerstvé stanovisko 
statika, že severná hradba je v takom havarijnom stave, že ohrozuje životy a pod ňou 
prechádza značkovaný chodník na Biely Kríž, takže je tam akútne nebezpečenstvo, ktoré treba 
riešiť. Navyše všeobecne na  Slovensku sa inflácia vyšplhala do dvojciferných čísel, čo veľmi 
zle vplýva na schopnosť pokračovať v tom projekte s tými sumami, s ktorými bolo počítané, 
všetko je drahšie, materiál, odborné práce. Ako predpokladala, takisto poklesol aj záujem 
dobrovoľníkov, z toho vyplýva, že ak chceme v tomto projekte pokračovať, bude potrebné časť 
bezplatnej dobrovoľníckej práce nahradiť najímaním platených brigádnikov, študentov z 
agentúr, čo bude mať dopad na financie. V tomto roku prebiehali práce veľmi dobrým 
tempom, po troch rokoch je dokončená oprava hlavnej obrannej veže, podarila sa obrovská 
kubatúra murovania juhozápadnej hradby, opravených niekoľko menších výpadkov. Plány na 
ďalší rok sú takisto veľmi náročné, pustiť sa do havarijného stavu severnej hradby ponad 
chodník na Biely Kríž, múr kaplnky, ktorá je jediná zachovalá časť toho paláca, všetko bude 
závisieť od peňazí, ktoré sa podarí zohnať. Skvelé je, že sa podarilo zohnať majstrov. Bol to 
veľký problém prvé dva roky, lebo to je také špeciálne remeslo, že na Slovensku je veľká kríza 
s týmito hradnými murármi. Predstavila systém financovania hradu Biely Kameň, za tri roky 
dokázala zohnať 250 tis. Eur, čo je veľmi náročné, nielen fyzicky a preto by potrebovala viac 
pomôcť zo strany mesta. Príspevok mesta bol čerpaný z participatívneho rozpočtu, za čo 
veľmi pekne ďakuje, avšak ak si to porovnáme s potrebami toho projektu, tak percentuálny 
podiel príspevku mesta Svätý Jur je v rozpätí 6-8%. Chcela by veľmi pekne poprosiť, 
vzhľadom na okolnosti, aby sa tento podiel zvýšil.  

Preto si dovolila, ako občan mesta Svätý Jur, využiť svoju možnosť a pripomienkovať návrh 
rozpočtu v položke participatívny rozpočet, pretože Biely Kameň potrebuje, aby bolo 
odsúhlasené navýšenie participatívneho rozpočtu z doterajších 30 tis. Eur na 50 tis. Eur. To 
by umožnilo potom mestu aj zvýšiť podporu na samotnú záchranu Bieleho Kameňa napr. z 
terajších 10 tis. Eur až na 25 tis. Eur ročne, tým by sa podiel financovania mesta 
percentuálne zvýšilo až na 18%. Ak by sa toto podarilo, odbúrali by sa drobné dotácie vo 
výške 600-700 Eur, ktorých získanie je veľmi vyčerpávajúce.  

Na záver podotkla, že ak naša generácia ten rozpad hradu Biely Kameň nezastaví, tak naše 
vnúčatá už tento hrad nebudú mať. Poďakovala a verí, že sa tento projekt podarí podporiť. 
 
P. Filo poďakoval p. Winczerovej a vyjadril radosť z toho, že tak cieľavedome a obetavo 
postupuje. Veľmi rád podporí navýšenie participatívneho rozpočtu tak, aby bolo možné viac 
dať na tento účel, nakoľko je to asi jediná forma, ktorou je možné tento dôležitý cieľ 
podporiť. Samozrejme okrem ďalších iniciatív, ktoré je možné slobodne rozvíjať, ako napr, 
hľadaním sponzorov, alebo iné spôsoby brigádnickej činnosti, do ktorej by sa rád sám zapojil.  
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K bodu 4. – Hlavný kontrolór mesta 
 
Príloha 4/1 Správa o kontrole plnenia uznesení 
 
P. hlavný kontrolór uviedol, že správa o kontrole plnenia uznesení Mestského zastupiteľstva 
bola spracovaná ku dňu 28.11.2023. Sú tu menované všetky uznesenia, ktoré sú ešte platné, 
boli prijaté a uznesenia, ktoré boli splnené pred predchádzajúcou kontrolou plnenia uznesení 
alebo stratili platnosť, prípadne účinnosť, už nie sú súčasťou tejto správy. Taktiež kontrolou 
bolo zistené, že Mesto Svätý Jur si plní svoju povinnosť v zmysle zákona a zverejňuje 
v zmysle § 5 písm. b zákona č. 211/2000 z. z. o slobodnom prístupe k informáciám všetky 
zámery nakladania s majetkom mesta na oficiálnom webe mesta, ako aj na úradnej tabuli. 
Zmluvy sú podľa novely zákona č. 211/2000 z. z. o slobodnom prístupe k informáciám 
zverejňované na webe crz.sk.  
 
Príloha 4/2 Správa z vykonaných kontrol 
 
P. hlavný kontrolór uviedol, že od posledného zastupiteľstva dňa 08.11.2023 predkladá túto 
správu. V zmysle zákona boli spracované: 
 

1. Návrh plánu kontrolnej činnosti na prvý polrok 2024 č.j. 28/2023 zo dňa 24.11.2023 
2. Správa z kontroly za mesiac október č.j. 29/2023 zo dňa 27.11.2023 
3. Správa o kontrole plnenia uznesení č.j. 30/2023 zo dňa 28.11.2023 
4. Stanovisko k návrhu rozpočtu na rok 2024 č.j. 31/2023 zo dňa 06.12.2023 

 
Všetky správy vrátane príloh sú archivované v kancelárií hlavného kontrolóra. Okrem 
uvedených dokumentov je priebežne vykonávaná kontrola v zmysle schváleného plánu 
kontrolnej činnosti. 
 
Príloha 4/3 Plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2024 
 
P. primátor uviedol, že pán hlavný kontrolór predložil Plán kontrolnej činnosti na I. polrok 
2024 a Mestské zastupiteľstvo má možnosť tento plán rozšíriť aj o ďalšiu kontrolu.  
 
K bodu 5. – Všeobecne záväzné nariadenia 
 
Príloha 5/1 VZN č. 8/2023 o poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
na území mesta Svätý Jur 
 
P. primátor uviedol, že mesto Svätý Jur pripravilo zmenu Všeobecne záväzného nariadenia o 
miestnom poplatku za komunálny a drobný stavebný odpad na území mesta Svätý Jur. Mesto 
Svätý Jur bolo donútené, z dôvodu zvyšujúcich sa nákladov, prijať, resp. navrhnúť nové 
všeobecne záväzné nariadenie, ktoré vyčíslilo navýšenie poplatku o 12%, zo súčasných        
40 Eur/osoba na 45 Eur/osoba. Súčasťou materiálu je aj tabuľka o nákladoch mesta v Eur       
a príjmu z poplatkov, ako aj vyčíslený rozdiel k 31.10.2023 vo výške -7.469 Eur. Zároveň, 
posledné dva mesiace bývajú, čo sa týka tvorby odpadu, najsilnejšie. Z tohto dôvodu, mestá 
zväčša dotujú odvoz a likvidáciu odpadu, nakoľko poplatok na to jednoducho nestačí. 
Zároveň aj druhým dôvodom je, že rozhodnutím bývalej vlády, mestám a obciam poklesli 
príjmy v kontexte inflácie, daň z príjmu fyzických osôb (podielová daň), kde mestá budú 
musieť začať prenášať náklady, ktoré zo zákona vyplývajú, priamo na občanov.  
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Príloha 5/2 VZN č. 9/2023 o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia na území mesta Svätý 
Jur 
 
P. primátor uviedol, že mesto Svätý Jur pripravilo návrh všeobecne záväzného nariadenia z 
dôvodu zmeny zákona, kde sa celkom významne posunuli limity poplatku za znečisťovanie 
ovzdušia, kde aktuálne v meste Svätý Jur bude príjem od právnických osôb, ktoré znečisťujú 
ovzdušie malými zdrojmi znečistenia ovzdušia 0. Tým, že sa poplatok znížil na min. sadzbu 
100 Eur a 12 a pol tony kuriva, vychádza aktuálne, že príjem klesne na 0. Najvyšší poplatok, 
ktorý právnická osoba platila bolo na úrovni 70 Eur, podľa platnosti minulého zákona. Toto 
všeobecne záväzné nariadenie sa navrhuje schváliť, ak by v meste Svätý Jur vznikla 
právnická osoba, ktorá by už spadala do poplatku za znečistenie ovzdušia, aby bol na to 
pripravený aj zákonný rámec. 
 
Príloha 5/3 VZN č. 10/2023 o povoľovaní osobitného užívania verejných priestranstiev 
na území mesta Svätý Jur – protest prokurátora 
 
P. primátor uviedol, že mesto Svätý Jur po zrušení pôvodného všeobecne záväzného 
nariadenia ho nahradilo novým všeobecne záväzným nariadením. Pôvodné VZN bolo 
napadnuté prokurátorom, kde žiadosti prokurátora mesto nevyhovelo. Najnovšia informácia 
je, že po predložení všetkých dôkazov na súd, kde mesto žiadalo zvolať pojednávanie, 
prokurátor späťvzal žalobu, čiže súd pôvodný protest prokurátora aj konanie zastavil. Bol to 
protest prokurátora, ktorý vzniesla Krajská prokuratúra. Toto nové všeobecne záväzné 
nariadenie napadla Okresná prokuratúra, kde sa s pani prokurátorkou komunikovalo, aj som 
sa jej snažil vysvetliť zákonný pohľad mesta na danú vec, kde má mesto za to, že toto nové 
všeobecne záväzné nariadenie je v súlade a je veľmi podobné aj všeobecne záväzným 
nariadením, ktoré majú ostatné mestá. Zaujímavý argument bol, že sa uvidí, ako to dopadne tu 
na rokovaní Mestského zastupiteľstva a či sa bude pokračovať. V každom prípade, mesto 
navrhlo niektoré state z pôvodného všeobecne záväzného nariadenia vypustiť, ktoré sa týkali 
konkrétne slovného spojenia "primátor mesta udeľuje pokutu", "primátor mesta povoľuje", 
ktoré sa nahradí slovným spojením "mesto Svätý Jur" a zároveň state, ktoré boli ako keby 
duplikáty zo zákona, prokurátorka napadla, že zbytočne mať vo všeobecne záväznom 
nariadení to, čo je aj v zákone. Pani prokurátorku bola informovaná ako sa navrhuje toto 
uznesenie, po schválení uznesenia ona posúdi, či bude pokračovať v konaní alebo uzavrie 
konanie. Zákonný proces je, že ak Mestské zastupiteľstvo nevyhovie protestu prokurátora, ten 
môže tento protest podať na súd a súd rozhodne, či je protest oprávnený a následne nariadi 
buď zrušenie všeobecne záväzného nariadenia alebo zastaví konanie na základe späťvzatia 
žaloby. Materiál bol prerokovaný vo všetkých komisiách tak, ako aj predchádzajúce 
schválené dve všeobecne záväzné nariadenia, riadne zverejnený a navrhuje sa čiastočne 
vyhovieť protestu prokurátora podľa spracovaného materiálu (Príloha č.1). 
 
K bodu 6. – Rozpočet mesta Svätý Jur  
 
Príloha 6/1 Návrh rozpočtu na rok 2024 - 2026  
 
P. primátor uviedol, že mesto Svätý Jur pripravilo návrh rozpočtu, ktorý je pre rok 2024 
záväzný, pre roky 2025-2026 výhľadový. Mesto Svätý Jur pripravovalo tento rozpočet 
nadviazaním na reálne výdavky z roku 2023, čiže z aktuálneho roku k 3. štvrťroku 
prepočtovo, pretože na to, aby tento rozpočet bol reálny a plniteľný, museli sa vykonať veľmi 
optimalizačné riešenia a okresať jednotlivé výdavky. Výdavky, ktoré boli dané a stúpajú, či 
už z rozhodnutia Vlády SR, Parlamentu SR, ale aj napr. z dôvodu inflácie a ukončenej súťaže 
na nákup elektrickej energie a plynu, prinútili mesto, pri zákonnej podmienke, aby bol 
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rozpočet prebytkový alebo vyrovnaný, siahnuť už aj na rezervy, ktoré malo, ako napr. 
výhľadovo plán päť príslušníkov Mestskej polície, ktoré zosumarizovalo na štyri. Taktiež sa 
okresali všetky položky okrem daných položiek, čo sa týka personálnych výdavkov. Zároveň, 
pri tom všetkom nastavení, chcelo mesto udržať dlhodobo nastavenú úroveň podporovania, čo 
sa týka športu, vinohradníckeho spolku, kultúry. Príjmová časť nie je úplne nadhodnotená, ale 
sa veľmi približuje realite. Nielen mestu Svätý Jur, ale i všetkým mestám a obciam by 
pomohlo, ak by nová vláda vrátila financie, ktoré bývala vláda zobrala samosprávam formou 
príspevku na dieťa vo výške 200 Eur. Zároveň treba vyzdvihnúť aj pozitívum, a to, že sa 
koeficient na školstvo dal až o 1,65 bodu viac ako ministerstvom odporúčaný. V sumáre, ak 
sa to prepočíta na všetky deti, čo sa týka materských škôlok, vrátane cirkevnej materskej 
školy, Súkromnej materskej školy ABC, školského klubu detí, základnej umeleckej školy,  ide 
o veľmi zaujímavé číslo, ktoré sa dáva naviac oproti poslednému odporúčaniu Ministerstva 
financií. (koeficient vo výške 104,19).  Charita bola úspešná v eurofondovom projekte, čiže 
výdavky na opatrovateľskú službu budú hradené cez ňu z eurofondov. Prvé dva mesiace 
mesto Svätý Jur platí v plnej výške, a ďalšie mesiace sa peniaze refundujú a nabieha sa na 
projekt. Tak je, v horizonte roka, vytvorená rezerva cca. 50 tis. Eur. 
Rozpočet mesta je vždy iba prognóza, v meste Svätý Jur sa rozpočet vývojovo mení podľa 
toho, ako sa vyvíjajú príjmy a aj výdavky. Samostatnou kapitolou rozpočtu mesta je 
kapitálový rozpočet, kde už je dlhodobo zakotvený sumár investícií, ktoré sa jednotlivo, počas 
roka, priorizujú a ak je mesto úspešné v žiadosti o nenávratný finančný príspevok, príp. ak 
vznikne dopyt na jednotlivú investíciu, je operatívne pripravené práve tým, že má rozpočet 
nastavený v štvorročnom cykle.  
P. primátor upriamil z kapitálového rozpočtu pozornosť na pumptrackovú dráhu a na malú 
fotovoltickú elektráreň, ktorá by mala mať produkciu 100kw. Na tieto projekty, ak bude 
možnosť, bude sa  žiadať nenávratný finančný príspevok, ak nie, v Mestskej rade vždy 
prebieha o tom diskusia, aký projekt bude schválený. Osobnou "investíciou" budúci rok 
označil rekonštrukciu Bábkového divadla. V priebehu decembra bude projekt na rokovaní v 
Rade partnerstva, kde už je teraz v Programy Slovensko vyraďovacia podmienka, ak v Rade 
partnerstva projekt nie je schválený. Mesto tam má podané štyri projekty, Bábkové divadlo je 
jeden z nich. Zároveň je podaný, na Ministerstve dopravy na Plán obnovy, projekt 
Rekonštrukcie krídla Mestského úradu.  
Rozpočet mesta bol riadne, v zmysle zákona zverejnený, prerokovaný vo všetkých komisiách 
aj so zapracovaním pripomienky p. Winczerovej a teda participatívny rozpočet bol zvýšený na 
sumu 50 tis. Eur. O participatívnom rozpočte a čerpaní rozhoduje Mestská rada tak, ako to je 
stanovené v Zásadách hospodárenia a narábania s majetkom mesta. Taktiež bola zapracovaná 
do položky "Detské ihriská" pripomienka pani poslankyne Dvorščíkovej, týkajúca sa 
tieniacich prvkov. Po dohode s pani poslankyňou sa určí, na ktorom detskom ihrisku budú 
tieniace prvky umiestnené. K rozpočtu bolo vypracované aj stanovisko hlavného kontrolóra. 
 
Príloha 6/2 Zmena rozpočtu mesta – rekonštrukcia MŠ Felcánova 
 
P. primátor uviedol, že na ostatnom rokovaní Mestského zastupiteľstva bolo schválené 
technické rozdelenie príjmov a výdavkov rozpočtu na investíciu "Rekonštrukcia materskej 
školy Felcánova", kde mesto získalo nenávratný finančný príspevok z fondov Európskej únie. 
V priebehu projektu a komunikácii s Riadiacim orgánom, navrhol Riadiaci orgán pre 
jednoduchšiu administratívu preklasifikovať oprávnené výdavky na výdavky stavby ako takej 
a spolufinancovanie a ostatné výdavky rekonštrukcie preklasifikovať na druhú stranu 
výdavkov. Pri zúčtovaní celého projektu sa budú predkladať faktúry stavby ako takej, ktorá 
by mala aj so spolufinancovaním obsiahnuť všetky finančné zdroje, ktoré mesto na daný 
projekt dostalo. Ide iba o technickú záležitosť. V tejto zmene rozpočtu nejde o navýšenie ani 
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zníženie výdavkov, ide o nové prerozdelenie výdavkov tak, aby bolo jednoduchšie zúčtovanie 
celého projektu.  
 
Príloha 6/3 Zmena rozpočtu mesta – verejná zeleň 
 
P. primátor uviedol, že tým, že mesto Svätý Jur plánuje ešte ku koncu roka vysadiť verejnú 
zeleň a po ukončení súťaže z pôvodnej sumy 5.500 Eur a doplnení niektorých stromov 
vznikla celková suma 7.545 Eur sa navrhuje zmena rozpočtu a to položková zmena položky 
"Doplnenie výsadby a údržba verejnej zelene" z položky "Materiál verejná zeleň". Ide o 
presun na 7.600 Eur z jednej položky do druhej. Nejedná sa o celkové navýšenie rozpočtu iba 
o technický presun v jednotlivých položkách.  
 
 K bodu 7. – Nakladanie s majetkom mesta  
 
Príloha 7/1 Spôsob nakladania s majetkom mesta - prenájom pozemkov 
Žiadateľ: Orange Slovensko, a.s.  
 
P. primátor uviedol, že na mesto Svätý Jur sa obrátila spoločnosť Orange Slovensko, a.s. so 
žiadosťou o prenájom pozemku, ktorý sa nachádza na okraji katastrálneho územia v susedstve 
s katastrálnym územím Chorvátsky Grob pri Čiernej vode - lokalita Monar. Spoločnosť 
Orange Slovensko, a.s. tam plánuje postaviť vykrývač, ktorý bude zabezpečovať šírenie 
systému mobilných operátorov pre lokalitu Chorvátsky Grob, smerom na juh. Celú novú 
výstavbu, aj v zmysle schválených územných plánov susedných obcí budúcu výstavbu, by 
mal pokryť jeden tento stožiar. Zároveň spoločnosť Orange Slovensko, a.s. bude demontovať 
stožiar, ktorý má umiestnený na Monar. Podľa nového usmernenia, ak jeden mobilný operátor 
buduje takýto stožiar, je povinný sprístupniť ho aj všetkým ostatným mobilným operátorom.  
Aj z toho dôvodu, spoločnosť Orange Slovensko, a.s. navrhla nájom 5 tis. Eur na 96m2/rok s 
čím som nesúhlasil a požiadal návrh nájomného zdvojnásobiť, t.j. 10 tis. Eur/96m2/rok. 
Spoločnosť Orange Slovensko, a.s. sa zaviazala, že všetky potrebné súhlasy, vrátane 
územného konania, stavebného povolenia, si bude vybavovať na vlastné náklady a vo vlastnej 
réžii. Mesto len pristupuje k tomu, že dáva k dispozícii pozemok formou nájmu. Najskôr sa  
schvaľuje prvý stupeň, spôsob prenájmu a to priamym prenájmom. Tým, že sú schválené 
Zásady hospodárenia a narábania s majetkom mesta tak, že do 100m2 rozhoduje primátor 
mesta, druhý stupeň, už po splnení všetkých zákonných podmienok, v prípade schválenia 
prvého stupňa Mestským zastupiteľstvom, schváli primátor mesta.  
 
Príloha 7/2 Spôsob nakladania s majetkom mesta - prenájom pozemkov 
Žiadateľ: Dubovský a Grančič, s.r.o.  
 
P. primátor uviedol, že na mesto Svätý Jur sa obrátila spoločnosť Dubovský a Grančič, s.r.o.  
so žiadosťou o prenájom pozemku, ktorý sa nachádza v lokalite na Pažiti, je to susedný 
pozemok vedľa cesty, ktorá napája spoločnosť JV Intersad. Tento pozemok má mesto Svätý 
Jur nevyužitý, bol prenajatý spoločnosti Srnánek s.r.o., ktorá objekt, ktorý je susedný s týmto 
pozemkom predala a teda mesto Svätý Jur pristúpilo k výpovedi nájomnej zmluvy. Tým sa 
pozemok stane voľný a navrhuje sa prenajať spoločnosti Dubovský a Grančič s.r.o., ktorá by 
ho chcela využívať ako sklad, prípadne parkovisko svojich traktorov, čiže na činnosť, ktorá 
súvisí s obrábaním a pestovaním viniča. 
Sadzby nájomného a predaja už vychádzajú z, finančnou komisiou schválenej, novej cenovej 
mapy mesta, ktorá bude predložená na rokovaní Mestského zastupiteľstva vo februári. Keďže 
sa jedná o prvý stupeň schvaľovania, ako aj predchádzajúce uznesenie, aplikovaná bola už 
táto cena. V zmysle nového zákona je potrebné cenovú mapu aktualizovať každých 9 
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mesiacov, schválenie Mestského zastupiteľstva a zároveň ceny, za ktoré sa bude majetok 
mesta Svätý Jur prenajímať, resp. predávať musia byť min. v hodnote schválenej cenovej 
mapy, alebo znaleckého posudku, ktorý nie je starší ako 3 mesiace. Cenová mapa, ktorú 
pripravil Ing. Gejguš bola spracovaná znalcami Prvej stavebnej sporiteľne, a.s., sa bude 
prerokovávať na budúcom Mestskom zastupiteľstve.  
 
K bodu 8. – Rôzne 
 
Príloha 8/2 Predĺženie platnosti uznesení 
 
P. primátor uviedol, že Mesto Svätý Jur navrhuje predĺženie termínov uznesení, ktoré 
z objektívnych dôvodov, neboli splnené a zároveň ich platnosť končí k 31.12.2023. Prvé 
uznesenie, ktoré sa týka Bratislavského samosprávneho kraja, síce sa dnes podpisovali 
zmluvy aj  zverejnenie, ale pre istotu sa navrhuje toto uznesenie predĺžiť, ak by neprišlo 
k vkladu, aby kataster v januári vklad nezastavil. Druhé uznesenie s tým priamo súvisí. Tretie 
uznesenie je p. Petrakovič na schválenie poplatku vo výške 500 Eur za zriadené vecné 
bremeno, ktoré ešte, z dôvodu neuhradenia poplatku, nebolo zriadené, siete sú už položené, 
neprišlo ešte ku ich kolaudácii. Štvrté uznesenie nadväzuje na predchádzajúce a to súvisí 
s podpisom zmluvy v prípade, že by bolo vecné bremeno zaplatené. Piate uznesenie súvisí so 
získavaním pozemkov zo Slovenského pozemkového fondu. 
 
Príloha 8/3 Zadanie urbanistickej štúdie - Malokarpatská  
Žiadateľ: p. Rischer 
 
P. primátor uviedol, že na mesto Svätý Jur prišla žiadosť p. Rischera o vypracovanie 
urbanistickej štúdie s cieľom, aby preriešil celé územie a aj svoj pozemok, ktorý sa nachádza 
na Malokarpatskej ulici poza Scheidlinovú záhradu v spodnej časti. Žiadateľ vypracoval 
zadanie tejto urbanistickej štúdie, ktoré, ak mesto Svätý Jur schváli, urobí žiadateľ ďalší krok, 
aby urbanistická štúdia bola riadne vypracovaná a následne predložená na rokovanie 
Mestského zastupiteľstva. Zadanie prerokovala stavebná komisia, ktorá súhlasila  s 
predloženou štúdiou ako i Mestská rada, komisia pre vinohradníctvo, poľnohospodárstvo a 
životné prostredie nesúhlasila s predloženou štúdiou. Tieto pozemky sú v územnom pláne 
mesta Svätý Jur určené na zástavbu rodinnými domami. Vyčlenený z tohto radu pozemkov je 
iba pozemok farskej záhrady, ktorý zostal ako vnútrobloková zeleň. I napriek neschváleniu vo 
vinohradníckej komisii, žiadateľ má zákonné právo žiadať o schválenie zadania urbanistickej 
štúdie. 
 
P. Horváth sa spýtal, aké sú dôvody nesúhlasného stanoviska v komisii pre vinohradníctvo, 
poľnohospodárstvo a životné prostredie? A v akom stave je tam prístupová komunikácia? 
 
P. primátor odpovedal, že práve táto štúdia by mala vyriešiť predĺženie jednak komunikácie, 
ale i infraštruktúru. Zároveň táto štúdia musí nadviazať na vydané stavebné povolenie pre 
Slovenský vodohospodársky podnik a práve v úseku od p. Reingrabera v dĺžke 110m by mal 
byť jediný prekrytý úsek potoka, práve kvôli tomu, aby sa tam dala vybudovať komunikácia. 
V rámci štúdii bude musieť toto žiadateľ vyriešiť. 
 
P. Horváth sa spýtal, či do budúcna pre mesto vyplýva z toho nejaký záväzok a či bude mesto 
finančne túto komunikáciu riešiť, alebo zadávateľ? 
 
P. primátor dodal, že zadávateľ, aj v rámci nielen štúdie, ale ak sa bude chcieť dostať v rámci 
štúdie k stavebnému povoleniu, budú sa tam riešiť 3-4 pozemky, tak bude nutné preriešiť pred 



11 
 

vydaním stavebného povolenia aj infraštruktúru. To je otázka, či a do akej miery sa dá 
podmieniť aj stavba tej ktorej infraštruktúry, ale minimálne celý povoľovací a projekčný 
proces sa dá podmieniť vydaním stavebného povolenia. Zo skúseností, pri odvolacom konaní 
práve v lokalite Na Pažiti, vydal Okresný úrad odbor výstavby a bytovej politiky také 
rozhodnutie, ktoré zamedzilo podmieňovať kolaudáciu jednej infraštruktúry alebo siete a 
vydaním stavebného povolenia tej druhej. V praxi by to malo znamenať, že by nemalo prísť 
ku kolaudácii rodinného domu, ak nie je skolaudovaná infraštruktúra, ale vydať stavebné 
povolenie na rodinný dom sme boli zaviazaní tým rozhodnutím. Priama odpoveď, kto tú cestu 
bude stavať, momentálne nie je známa. Štandardne, ak rieši developer väčšie lokality, je 
nútený postaviť infraštruktúru ako napr. p. Martinák. Podobná lokalita, ako je Malokarpatská 
je aj lokalita Pezinské Záhumenice, ktorú rieši p. Petrakovič. Mesto nevie podmieniť vydanie 
stavebného povolenia na rodinný dom, kolaudáciou infraštruktúry.  
 
P. Achberger uviedol, že v čase prerokovania v komisii vinohradníctva bolo viacero 
otáznikov, ktoré sú dnes už zodpovedané, bola tam vysoká miera neistoty. Jedna z otázok 
bola, koľko domov tam má vzniknúť. P. Rischer riešil v štúdii jeden dom, ale územie je 
väčšie, sú tam aj ďalšie pozemky, ďalší majitelia a to boli otvorené veci smerom do budúcna, 
ktoré na komisii ešte nebolo možné relevantne zodpovedať. Či tam nevznikne ďalšia séria 
domov, ktoré by už neprimerane zaťažili to územie, či už esteticky, alebo aj funkčne, čo sa 
týka dopravy, zaťaženosti infraštruktúry. 
 
P. primátor uviedol, že v materiáli je aj kópia platného územného plánu, kde je ukázané, kde 
je možné stavať rodinné domy. V územnom pláne je aj stanovený regulatív o zástavbe a 
minimálnej výmere tohto pozemku a táto urbanistická štúdia práve stanoví, koľko domov sa 
tam vlastne zmestí. 
 
P. Dočolomanský uviedol, že na stavebnej komisii to prerokovali v diskusii a prišli k záveru, 
že toto je len filozofia, ako to tam bude vyzerať, ktorá je prekrytá v súlade s územným 
plánom. Vo výklade územného plánu je uvedené, že bude povolená schválená jednoduchá 
štúdia investičného zámeru mestom Svätý Jur a Krajským pamiatkovým úradom. Je to ešte 
ďaleká cesta, štúdia bude musieť prejsť cez ďalšie konania.  
 
P. primátor doplnil, že aby žiadateľ mohol začať spracovávať urbanistickú štúdiu je potrebné 
schválenie zadania, ktoré ho nasmeruje. 
 
Príloha 8/4 Určenie účelu využitia areálu v Jozefkovom údolí 
 
P. primátor uviedol, že ako bolo spomínané na poslednom rokovaní Mestského zastupiteľstva, 
do všetkých komisií pracujúcich ako poradný orgán Mestského zastupiteľstva, sa dala žiadosť 
Mestského úradu, aby sa lokalite Jozefkovho údolia komisie venovali a zároveň aj prijali 
odporúčanie, ako ďalej s touto lokalitou nakladať. Na komisiách zaznelo veľké množstvo 
zaujímavých názorov, ktoré sa celkom dobre rozkomunikovali a vznikol potom návrh na 
uznesenie, ktoré vychádza priamo z komisie finančného riadenia mesta, projektov a 
programov, ktoré odporúča mestu Svätý Jur vyhlásiť verejno-obchodnú súťaž, kde primárny 
bude účel využitia tohto areálu a sekundárna vec bude ponuka na výšku nájomného z toho 
pohľadu, že tento areál je z veľkej časti v havarijnom stave, čiže bude tam nutné vykonať 
investíciu. Táto filozofia vyšla aj z toto, aby nebol vymyslený účel využitia, na ktorý by sa 
potom nevedel nájsť nájomca. Ak sa niekto zapojí do tejto verejno-obchodnej súťaže, pripraví 
jednoduchý projekt využitia tohto areálu a zároveň mesto navrhne, aby víťaza tejto súťaže 
vyhodnotila komisia zriadená primátorom mesta. Táto komisia bude mať zastúpenie zo 
všetkých komisií a zástupcov z poslancov Mestského zastupiteľstva. Taktiež je možnosť, 
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ktorú si mesto vyhradí v podmienkach, a to že súťaž bude možné zrušiť bez toho, aby boli 
vyhlásené výsledky. Ak by sa križovali účely, alebo by boli veľmi podobné, aby sa vedela už 
len na daný účel vyhlásiť súťaž. Tento areál dlhodobo chátra, v majetku mesto je cca. 2-
3roky.  
 
P. Horváth sa spýtal, či doba nájmu, ktorá je navrhnutá (5 rokov), či to nie je krátka doba? 
Pokiaľ by sa našiel niekto, kto dá zmysluplný projekt, 5 rokov je podľa neho príliš krátka 
doba. Aj cena nájmu sa mu zdá príliš nízka, ale cena asi nebude to rozhodujúce. 
 
P. primátor uviedol, že 5 rokov sa dáva na tieto pozemky štandardne preto, lebo keď je 
pozemok prenajatý dlhšie ako 5 rokov, sa nájom zapisuje do katastra. Predpokladá, že ak bude 
mať niekto o tento areál záujem, príde s projektom, na ktorý si nastaví život. Ak bude chcieť 
niekto investovať, určite bude požadovať dĺžku nájmu možno 20 rokov. Ak by mesto nemalo 
vstúpiť do projektu finančne, čiže nemalo by nejakou formou najskôr ten areál 
zrekonštruovať, tak ten, kto tam príde, bude musieť do areálu investovať prostriedky, ktoré si 
bude chcieť akoby odbývať v tom areáli. 
 
P. Horváth navrhol, aby doba nájmu do podmienok bola uvedená 10 rokov, namiesto 5 rokov. 
 
P. primátor uviedol, že by bol aj za dlhší nájom, ak by sme chceli len odpisovať investíciu do 
nehnuteľnosti, je to niekde na úrovni 20 rokov. 
 
P. Gahér navrhol dať interval, aby si mohli vybrať, od 5-20 rokov. 
 
P. Zeliska mal ešte otázku k tomu účelu využitia, či to postačuje, ako je uvedené "rekreačno-
športový areál". V komisii účel využitia rozvinuli na kultúrno-spoločenské športové využitie s 
organizovaním komunitných podujatí pre obyvateľov, nakoľko komunikácia cez Neštich 
limituje to využitie. Aby to nebolo niečo, čo razantne zvýši premávku na Neštichu. 
 
P. primátor uviedol, že filozofiou bolo, nechať čo najväčší rozptyl funkčného využitia v 
kontexte ponuky, ktorú by bolo možné dostať. A to, čo p. Zeliska pomenoval, vyhodnotí už 
komisia.  
 
Príloha 8/5 Návrh filozofie parkovacej politiky v meste Svätý Jur 
   
P. primátor uviedol, že mesto Svätý Jur sa v priebehu celého roka zaoberalo riešením 
parkovacej politiky. Tento návrh parkovacej politiky vznikol z rokovaní všetkých komisií, 
kde bol prerokovaný dvakrát, rovnako ako aj v Mestskej rade, raz na pracovnom stretnutí 
poslancov Mestského zastupiteľstva. Uviedol, že sa stačí previezť po meste Svätý Jur a 
zistíme, že mesto Svätý Jur sa zmenilo na jedno veľké parkovisko. Naše historické námestie, 
ktoré je lemované kultúrnymi pamiatkami a peknými fasádami je kryté parkujúcimi 
vozidlami, veľakrát vozidlami parkujúcimi dlhodobo. Zároveň druhým momentom bol 
neuveriteľný nárast počtu motorových vozidiel v jednotlivých domácnostiach bez toho, aby si 
tieto domácnosti vedeli zabezpečiť parkovanie vozidiel na inom, ako mestskom pozemku. To 
boli dva hlavné dôvody, prečo sa mesto Svätý Jur začalo týmto problémom zaoberať a teda 
vznikol návrh, ako filozofia, ktorý je predkladaný poslancom Mestského zastupiteľstva a na 
základe tohto kroku sa zrejme bude následne postupovať. Ak bude schválený, resp. ako 
rozhodne Mestské zastupiteľstvo, či sa bude opätovne prerokovávať a pod., bude už 
pristúpené k tomu, že Mestský úrad spracuje jednak finančný návrh a zároveň všeobecne 
záväzné nariadenie, ktoré už bude prerokované opätovne aj vo všetkých komisiách, bude 
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zverejnené na verejnú diskusiu, kde aj mesto zabezpečí oboznámenie a odpovede na veľa 
vzniknutých otázok.  
 
Mesto Svätý Jur navrhuje zriadiť dve rezidentské zóny, jedna rezidentská zóna A bude 
Prostredná ul., ktorá bude vymedzená úsekom od Krajinskej cesty po kruhový objazd a druhá 
zóna B bude ostatný zvyšok mesta. Na jednu bytovú jednotku bude možnosť zakúpenia max.  
troch rezidentských kartičiek, kde sú navrhované sumy, ktoré zatiaľ nie sú záväzné a budú 
záväzné až vo všeobecne záväznom nariadení. Po príklade z Bratislavy sa navrhuje suma na 
prvé motorové vozidlo za 30 Eur/rok, druhé vozidlo za 100 Eur/rok a tretie vozidlo by malo 
rezidentskú kartu za 300 Eur/rok. Zároveň vzniká aj možnosť zakúpenia tzv. bonusovej karty, 
v sume 10 Eur/rok, ktorá zabezpečí v celom meste Svätý Jur v zóne B parkovanie 2 hod. 
v spoplatnených časoch zadarmo. Je tam len potreba sa registrovať do elektronickej aplikácie, 
z toho aj vyplýva, že tento systém bude podľa možnosti plne elektronický bez minimálneho 
personálneho zásahu do neho. V zóne B spoplatňované časy sa navrhujú od 10.00 hod. – 
20.00 hod., stále sa polemizuje o tom, či to nie je príliš skoro, ale filozofiou tohto systému je 
práve to, že ak rezident sa vracia domov, aby mal priestor,  kde zaparkovať. Zároveň zónu 
A sa navrhuje spoplatniť počas celých 24 hodín so zámerom, aby množstvo áut z námestia 
zmizlo a postupne sa námestie prerobí z parkoviska na historické a kultúrne námestie. Sadzba 
parkovného sa navrhuje pre návštevníka 2 Eur/hodina, sadzba pre rezidentov zóny B, čiže 
ostatných občanov mesta, ktorí sú aj zaregistrovaní v systéme 1 Eur/hodina s tým, že je aj 
vymedzená možnosť, určitý čas, navrhuje sa prvých 30 min. na rýchle vybavenie potrebných 
záležitostí, bezplatne. Je však nutné zaregistrovať sa do aplikácie, aby bolo možné v tridsiatej 
minúte parkovania upozorniť majiteľa vozidla, aby si zaplatil, alebo opustil spoplatnenú zónu. 
Zároveň tento systém počíta aj so 150 hodinovým kreditom pre návštevy. Všetky konkrétne 
čísla sú len návrhom a úplne presne budú dané vo všeobecne záväznom nariadení. V zóne B 
sa počíta so spoplatnením pre návštevníka 1 Eur/hodina, sadzba celodenného parkovania by 
mala byť zľavnená na 7 Eur/deň. Bonusovú kartu je možné si zakúpiť v neobmedzenom počte 
pre občana s trvalým pobytom v meste Svätý Jur, alebo majiteľa nehnuteľnosti v meste Svätý 
Jur. Zároveň je možné, pre podnikateľov, zakúpiť si abonentskú kartu, návrh je za 700 
Eur/rok. Táto karta bude určená hlavne pre právnické osoby, ktoré v meste Svätý Jur 
podnikajú, majú sídlo firiem a pod. Systém taktiež počíta s kompletným technickým 
vybavením, od monitoringu všetkých parkovacích miest kamerovým systémom, taktiež 
s vytvorením záchytných parkovísk, kde bude možné parkovanie nespoplatnené, prípadne 
spoplatnené pre nerezidentov. Tento systém počíta aj s vybudovaním parkoviska na 
Krajinskej ceste, ktoré by malo pôsobiť ako záchytné parkovisko pre obyvateľov námestia. 
Systém počíta s nespoplatneným parkoviskom na prestupnom dopravnom terminály, ktorý sa 
nachádza na stanici. Na Neštichu, v Jozefkovom údolí a Hradištnej bude parkovisko 
spoplatnené celých 24 hodín, ale iba pre nerezidentov. Od toho sa očakáva, že klesne 
frekvencia dopravy na Neštichu. Takisto tento systém počíta s elektronickými informačnými 
tabuľami, ktoré budú reflektovať na presne voľné miesta. Platbu pre tých, ktorí nebudú 
rezidenti, bude možné vykonávať ako aplikáciou, tak aj SMS-kou. V jednotlivých 
prevádzkach, poskytovatelia ubytovania budú povinní, podobne ako je to vo vyspelých 
mestách Európy, k ubytovaniu predávať aj parkovanie. Ubytovaný, ktorý bude chcieť 
parkovať na verejných priestranstvách, bude mať zároveň popri izbe ponúknutú aj platbu, 
ktorú následne odvedie to ktoré ubytovacie zariadenie mestu a zároveň ubytovacie zariadenie 
automaticky nahrá do systému vozidlo, ktoré tam bude mať ubytovaný odstavené. Celý 
parkovací systém sa týka iba parkovacích miest a verejného priestranstva v majetku mesta 
Svätý Jur, to znamená, že parkovacie miesta a pozemky, ktoré nie sú v majetku mesta Svätý 
Jur, nebudú podliehať parkovacej politike. Jedná sa napr. o lokalitu Kačačnice, kde je väčšina 
parkovacích miest v majetku jednak majiteľov bytov, alebo v majetku ešte developera, ktorý 
tieto parkovacie miesta postavil. Mesto Svätý Jur má v tejto lokalite okolo 40 parkovacích 
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miest. Systém kontroly bude fungovať elektronicky podobne ako v Bratislave, kde ho 
vykonávajú ľudia, ktorí sú na to určení, so zariadením snímajú evidenčné čísla a systém 
všetko vyhodnotí a hneď tomu, kto porušuje parkovaciu politiku vystaví a doručí pokutu 
v rámci objektívnej zodpovednosti. Vyzerá to, že by to bolo realizovateľné, pokiaľ by bol 
tento návrh filozofie parkovacej politiky schválený. Mestský úrad Svätý Jur pripraví aj návrh 
technického riešenia, ktorý už bude aj vyčíslený do sumy, ktorá bude prvotná investícia 
a zároveň bude aj nutné spustiť verejnú diskusiu a vysvetľovať ľuďom, ako budú tie 
jednotlivé prípady riešené.  
 
P. Horváth sa spýtal na časový rámec, či je reálne toto spustiť ešte v tomto roku, alebo či, 
vzhľadom na verejné diskusie, schválenie, vybudovanie parkomatov, sme schopní to do tohto 
roku ešte aplikovať, aby sme mohli takto parkovať? 
 
P. primátor uviedol, že na to, aby sa dalo toto všetko spustiť je potrebné mať všetky vozidlá 
zaregistrované. Registrácia by musela začať najneskôr tretí štvrťrok, aby sa mohlo už 
pristúpiť k tomu, že od 01.01.2025 to bude fungovať. Ak by to fungovalo od 01.01.2025, tak 
by bolo určite nejaké prechodné obdobie registrácie, ale ľudia by boli už upozorňovaní. Dal 
slovo p. Broskovi, aby odpovedal na túto otázku, či je reálne spustiť to od 01.01.2025. 
 
p. Broska uviedol, že mesto si musí schváliť ako prvé paragrafové znenie, to znamená čas,  
ktorý nevie odhadnúť, musia byť vykonané nevyhnutné veci v oblasti dopravného značenia, 
pretože aj keď je schválené paragrafové znenie, tá realita na tom chodníku musí zodpovedať 
cestnému zákonu a zároveň aj zneniu všeobecne záväzného nariadenia. Nie sú to zásadné 
činnosti, ak mesto na to sústredí nejaký počet ľudí, tak to má hotové určite v prvom polroku. 
Nevieme odhadnúť, koľko verejných diskusií má byť, rôzne mestá, s ktorými sme 
spolupracovali, väčšinou mali viac ako jednu diskusiu, ktoré však môžu prebiehať paralelne. 
Samotná implementácia systému, podľa toho, ktorý systém si mesto vyberie, ak je už hotový, 
tak je veľmi rýchla. Zaregistrovať tých niekoľko tisíc áut v Jure plným elektronickým 
spôsobom je veľmi rýchle a tým pádom to od 01.01.2025 zvládnuteľné je, ak tieto podmienky 
sú splnené. 
 
P. Filo poďakoval za prehľadné vysvetlenie, napriek tomu si myslí, že ak to niekto skúma, 
vzniká veľa otázok, ktoré budú už zodpovedané v znení všeobecne záväzného nariadenia. 
Toto je akési zadanie, ktoré má nastaviť smerovanie toho riešenia, preto by rád poukázal na 
dve veci. Jedna z otázok je, či sa to parkovanie bude týkať len parkovania na označených 
parkovacích miestach, lebo momentálne v zóne B existuje veľa ulíc, ktoré nemajú zatiaľ 
žiadne takého označenie a druhá otázka je, že rezidentskú kartu v zóne B si budú môcť 
zakúpiť aj dochádzajúci zamestnanci mesta Svätý Jur, ktorí majú trvalý pobyt mimo mesta 
Svätý Jur s obmedzeným počtom 1 rezidentská karta na 1 zamestnanca.  
Prečo by takúto možnosť nemohli dostať aj zamestnanci iných prevádzok a organizácií  
sídliacich a konajúcich vo Svätom Jure a minimálne tých, ktorí sa podieľajú na všeobecne 
prospešných úlohách, napr. školy, kultúrne inštitúcie alebo zariadenia pre seniorov. Domnieva 
sa, že túto skutočnosť ako je rezidentská karta pre zamestnancov mesta Svätý Jur, malo by 
tam byť možné pridať aj zamestnancov iných inštitúcií, ktoré sa podieľajú na tvorbe 
verejného blaha. Máme si kúpiť kartu za 700 Eur, aby sme mohli parkovať, nezdá sa mu to 
ako zásada spravodlivého zaobchádzania s ľuďmi, ktorí sa podieľajú na plnohodnotných 
aktivitách. Je to inak dobrý návrh, treba sa do toho pustiť, aby sa zregulovala, zorganizovala 
doprava v meste, ale bolo by dobré toto zadanie, ak má byť obmedzujúce, upresniť. 
 
P. primátor upresnil, že zamestnancami Mestského úradu sú v zásade aj všetci zamestnanci 
materských škôlok. Mestský úrad má aktuálne 83 zamestnancov, čiže nejde len o úradníkov. 
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Z úradu sú len dvaja zamestnanci, ktorí dochádzajú a zároveň Mestský úrad nebude mať 
možnosť parkovať na Prostrednej ulici. Priestor, ktorý sa v tých časoch uvoľní, pretože 
rezident, ktorý bude v práci, jeho miesto bude nevyužité, bude ho môcť využívať napr. 
zamestnanec Mestského úradu, materskej škôlky, lekár. Aj v Bratislave je veľký problém, ba 
priam nemožné, aby si Juran pracujúci v škôlke v Bratislave zakúpil rezidentskú kartu. Skôr 
Bratislavské satelity majú problém s tým, že sa tam nehlásia ľudia na trvalý pobyt už len kvôli 
tomu, aby v Bratislave mali rezidentskú kartu. My sme tomuto prístupní. Prvotná idea tohto 
všetkého je, aby sme sa zbavili z verejných priestranstiev dlhodobo stojacich vozidiel 
a zároveň, ak niekto má na domácnosť viac ako tri vozidlá, tak už by mal začať premýšľať aj 
o tom, že ich nemôže parkovať na mestskom pozemku. A čo sa týka toho označenia ulíc, 
práve si myslí, že vo Svätom Jure na tom nie sme zle, ak to porovnávame s ostatnými obcami. 
Ľudia veľmi rýchlo zistia, ktoré pozemky nie sú mestské, zrazu sa stanú parkoviskom, ak tam 
nie je verejná zeleň. Staničná ulica napríklad vôbec nepatrí mestu, pozdĺž až po Žabky vôbec 
nie sú mestské pozemky, ani mestské ulice, ťažko tam mesto bude vymáhať parkovaciu 
politiku. Čo sa týka ulíc, je tu ešte taká „anarchia“ napr. na ulici Štúrova, Nová Pezinská, kde 
budúci rok príde k nastaveniu. Ak bude mesto zavádzať túto parkovaciu politiku, bude musieť 
mať označené parkovanie, ak už nie vodorovné, aspoň zvislým značením. Primátor 
zopakoval, že ide iba o návrh parkovacej politiky. Ak príde návrh z Mestského zastupiteľstva, 
že sa spoplatní prvé vozidlo pre všetkých za 5 Eur, pretože sa to nerobí preto, aby mesto na 
tom zbohatlo, ale preto, aby sa mesto upratalo, primátor nemá problém s tým súhlasiť. 
Filozofia nie je, aby si mesto zabezpečilo príjem, ale aby sa z mesta dostali dlhodobo stojace 
vozidla. Po schválení tejto filozofie bude možnosť aj priestor riešiť práve aj rozšírenie počtu 
rezidentov.  
 
P. Gahér uviedol, že naše odhady zatiaľ vyzerajú tak, že mesto na tom nebude niekoľko rokov 
zarábať. Pre mesto to bude investícia, ktorá má viesť k tomu, aby sa urobil poriadok. Tá suma 
30 Eur za vozidlo sa mu nezdá príliš vysoká, neuvažoval by o jej znižovaní, pretože 5 Eur nie 
je poplatok. Je to základné nastavenie a uvidí sa, ako to celé vyjde. Je presvedčený, že sa budú 
do toho dávať ešte peniaze niekoľko rokov, ale ten poriadok stojí zato. Sľúbili sme to, už 
v minulom volebnom období. Prakticky všetci, ktorí sme vtedy boli zvolení, sme prišli s tým 
programom, teraz takisto, takže je najvyšší čas, aby sme sa pohli a prestali váhať. 
 
P. Dočolomanský súhlasí s tým, že ten program je tu už dlhodobejšie, pristupujeme k jeho 
ďalšiemu posunu, síce ešte nie k samotnej realizácii, je to ešte dlhá cesta, starší ľudia, ktorí 
veľa apelujú na to, aby autá z týchto ulíc zmizli mi povedali, že kedysi sme si kupovali kone 
a každý mal svoju maštaľ, predstav si, že by sa kone ponevierali po verejných priestranstvách.  
 
p. Zeliska sa spýtal, aký by bol postup, ak aby sa toto schválilo, či potom príde k verejnej 
diskusii? 
 
P. primátor odpovedal, že postup bude taký, že mesto Svätý Jur začne pripravovať všeobecne 
záväzné nariadenie a ak bude mať stanovenú tú prípravu všeobecne záväzného nariadenia, 
kde už by mali byť všetky podstatné veci dané, možno už v nasledujúcej komisii. 
Nevymýšľame nič nové, niektoré mestá to majú už dávno zavedené, napr. v Ilave, majú 
dokonca aj snímacie vozidlo. Investovali ďaleko viacej peňazí, aby to bolo lepšie, 
kontrolovateľnejšie, aby to fungovalo. Ak bude všeobecne záväzné nariadenie vytvorené 
a odsúhlasené komisiami a Mestskou radou, tak ho pustíme na verejnosť a spustíme aj verejnú 
diskusiu. Čo už nebráni tomu, aby verejná diskusia začala už aj teraz, nakoľko tento materiál 
je zverejnený na stránke mesta. Postup je teda taký, že mesto pripraví všeobecne záväzné 
nariadenie a na základe toho nariadenia zároveň aj osloví spoločnosti, ktoré naše technické 
požiadavky bude vedieť aj vybudovať, čiže ostávajú možno dve tri spoločnosti, ktoré nám 
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dajú priamo cenovú ponuku a na základe súboru cenových ponúk budeme musieť spustiť 
verejné obstarávanie na technickú časť parkovacieho systému. Ak všetko dobre pôjde, 
budeme považovať za úspech, ak od 01.01.2025 bude parkovacia politika v Jure fungovať. 
 
p. Filo sa spýtal, či je obvyklé, keď sa to zavádza, či je nejaká skúšobná prevádzka, či po 
nejakom polroku sa to vyhodnocuje, ako to ide? Schválenie všeobecne záväzného nariadenia 
je v dvoch troch komisiách ako návrh, ktorý pôjde do diskusie a nakoniec bude definitívne? 
 
P. primátor upresnil, že ak bude všeobecne záväzné nariadenie schválené už bude po diskusii, 
lebo všeobecne záväzné nariadenie sa zverejní a my popri tom budeme robiť diskusie, čiže 
všeobecne záväzné nariadenie ak bude schválené, to už bude definitívny rámec, ako bude 
vlastne parkovacia politika fungovať. 
 
P. Broska sa vyjadril k prvej otázke p. Fila. Každé mesto to robí. Bratislava najskôr spustila 
iba tri malé zóny, ktoré nechala bežať asi pol roka. Celý rad spätnej väzby od občanov takto 
zapracovávali, menili, resp. keď už spúšťali nové zóny, tak už tam bola tá spätná väzba 
zapracovaná. Každé mesto, ktoré toto riešilo, to vždy po nejakom čase, ktorý si určilo, 
vyhodnotilo a adjustovalo. Môžete to nechať bežať rok, alebo tri mesiace, ja by som bol za 
dlhšie obdobie, máte tam nejakú sezónnosť, sviatky, prázdniny, kľudne sa to môže občanom 
odkomunikovať, že potom vyhodnotíme a adjustujeme, je to úplne bežný postup. 
 
P. primátor doplnil, že z niekoľkoročnej skúsenosti vždy, ak sa niečo zavádzalo, čo sa týkalo 
parkovania a zmeny s tým spojenej, vždy sa najskôr upozorňovalo nejaký určitý čas, čiže k tej 
sankcii prišlo až možno po nejakom treťom upozornení. Tu to bude veľmi podobné. Ak sa aj 
parkovacia politika zavedie, tak najskôr príde možno prvý mesiac iba k upozorňovaniu 
a usmerňovaniu občanov.  
 
P. Gahér nesúhlasí s týmto postupom, lebo ako keby sa stále odďaľovala účinnosť toho 
systému. Nemyslí si, že treba byť super prísni, ale treba povedať, že ak to bude ten a ten 
dátum, tak to musíme brať všetci vážne. Teraz chodia mestskí policajti upozorňujú, slušne, čo 
súhlasí, lebo je to čosi nové, ale toto bude ešte špeciálnejšie, myslí si, že by sme mali byť 
trošku prísnejší.  
 
P. primátor poďakoval všetkým poslancom za jednomyseľné rozhodovanie v tejto 
problematike. 
 
Príloha 8/6 Odmena hlavného kontrolóra 
 
P. primátor odovzdal slovo pánovi viceprimátorovi Fraňovi, nakoľko hlavný kontrolór priamo 
spadá pod Mestské zastupiteľstvo. 
 
P. Fraňo uviedol, že Mestské zastupiteľstvo, môže hlavnému kontrolórovi schváliť odmenu až 
do výšky 30% mesačného platu. Ďalej dodal, že sa oprel o číslo, ktoré vyšlo z finančnej 
komisie, ktorá navrhuje pánovi hlavnému kontrolórovi výšku odmeny 15%.  
 
Príloha 8/7 Návrh na odvolanie a návrh na vymenovanie náčelníka MsP 
 
P. primátor uviedol, že na mesto Svätý Jur bola doručená žiadosť o ukončenie pracovného 
pomeru, z dôvodu odchodu do dôchodku, náčelníka Mgr. Františka Hábera. Pri tejto 
príležitosti poďakoval pánovi náčelníkovi za všetky činnosti, ktoré v Mestskej polícii 
vykonával, všetky svoje povinnosti si plnil svedomito a s jeho činnosťou bola zo strany 
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primátora, Mestského úradu aj občanov veľká spokojnosť. Snažil sa k riešeniu problémov 
pristupovať ľudsky a pán primátor mu zaprial do dôchodku veľa oddychu a pokoja.  
Zároveň, v rámci tohto bodu, navrhol pán primátor vymenovať aj nového náčelníka Mestskej 
polície a to Mgr. Ľuboša Maára, ktorý pracuje v Mestskej polícii Svätý Jur už viac ako rok 
a pán primátor verí, že bude dobrým nástupcom Mgr. Františka Hábera.  
 
Príloha 8/8 Návrh termínov rokovania v roku 2024 
 
P. primátor uviedol, že tak, ako obvykle, na poslednom rokovaní Mestského zastupiteľstva sa 
predkladá návrh termínov rokovania v roku 2024. Tento návrh termínov je len informatívny, 
nie je záväzný, môže v ňom nastať aj zmena. Deň rokovania Mestského zastupiteľstva sa 
navrhuje na stredu.  
 
P. primátor pozval poslancov na divadlo, ktoré sa uskutoční v sobotu 16.12.2023 v obradnej 
sále a po skončení divadla, na námestí slávnostne pán farár posvätí novú zrepasovanú 
striekačku, ktorá je jedinečná a možno už čoskoro bude vystavená v našom budúcom múzeu 
hasičskej techniky. 
 
Pán primátor na záver poďakoval všetkým za konštruktívne rokovanie, za schválenie rozpočtu 
na rok 2024 a poprial všetkým požehnané prežitie Vianočných sviatkov a do budúceho roka 
poprial najmä veľa zdravia a šťastia. 
 
 
Ukončenie rokovania: 19:55 hod. 
Zapísala: Michaela Studená  
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Uznesenia a hlasovania z rokovania Mestského zastupiteľstva 
zo dňa 13.12.2023 

 
 
Číslo hlasovania: 1 
Číslo bodu: 1. Schválenie programu rokovania  
Číslo uznesenia 2023/7-1 
MsZ schvaľuje predložený program rokovania. 
Celkový počet poslancov MsZ: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasovali: 0 
Prítomní: 9 
   Za: 

Mgr. Martin Achberger  Štefan Badinský Ing. Peter Dočolomanský, PhD Prof. ThDr. Július Filo 

 Marián Fraňo Ing. Michal Gabura Prof. PhDr. František Gahér, CSc MUDr. Štefan Horváth 

Mgr. Michal Zeliska       

 
Číslo hlasovania: 2 
Číslo bodu: 2.2 Voľba overovateľov zápisnice 
Číslo uznesenia 2023/7-2 
MsZ schvaľuje overovateľov zápisnice – MUDr. Štefan Horváth, Mgr. Martin Achberger 
Celkový počet poslancov MsZ: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasovali: 0 
Prítomní: 9 
   Za: 

Mgr. Martin Achberger  Štefan Badinský Ing. Peter Dočolomanský, PhD Prof. ThDr. Július Filo 

 Marián Fraňo Ing. Michal Gabura Prof. PhDr. František Gahér, CSc MUDr. Štefan Horváth 

Mgr. Michal Zeliska       

 
Číslo hlasovania: 3 
Číslo bodu: 2.3 Voľba návrhovej komisie 
Číslo uznesenia 2023/7-3 
MsZ schvaľuje návrhovú komisiu– Prof. PhDr. František Gahér, CSc., Mgr. Michal Zeliska  
Celkový počet poslancov MsZ: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasovali: 0 
Prítomní: 9 
  Za: 

Mgr. Martin Achberger  Štefan Badinský Ing. Peter Dočolomanský, PhD Prof. ThDr. Július Filo 

 Marián Fraňo Ing. Michal Gabura Prof. PhDr. František Gahér, CSc MUDr. Štefan Horváth 

Mgr. Michal Zeliska       
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Číslo hlasovania: 4 
Číslo bodu: 8.1 Hodnotiace správy škôl za školský rok 2022/2023  
Číslo uznesenia 2023/7-4 
MsZ schvaľuje správy o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti škôl 
v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Svätý Jur za školský rok 2022/2023.  
Celkový počet poslancov MsZ: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasovali: 0 
Prítomní: 9 
  Za: 

Mgr. Martin Achberger  Štefan Badinský Ing. Peter Dočolomanský, PhD Prof. ThDr. Július Filo 

 Marián Fraňo Ing. Michal Gabura Prof. PhDr. František Gahér, CSc MUDr. Štefan Horváth 

Mgr. Michal Zeliska       

 
Číslo hlasovania: 5 
Číslo bodu: 4.1 Správa o kontrole plnenia uznesení  
Číslo uznesenia 2023/7-5 
MsZ berie na vedomie správu hlavného kontrolóra o kontrole plnenia uznesení.             
Celkový počet poslancov MsZ: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasovali: 0 
Prítomní: 9 
  Za: 

Mgr. Martin Achberger  Štefan Badinský Ing. Peter Dočolomanský, PhD Prof. ThDr. Július Filo 

 Marián Fraňo Ing. Michal Gabura Prof. PhDr. František Gahér, CSc MUDr. Štefan Horváth 

Mgr. Michal Zeliska       

 
Číslo hlasovania: 6 
Číslo bodu: 4.2 Správa z vykonaných kontrol  
Číslo uznesenia 2023/7-6 
MsZ berie na vedomie správu z vykonaných kontrol hlavného kontrolóra. 
Celkový počet poslancov MsZ: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasovali: 0 
Prítomní: 9 
  Za: 

Mgr. Martin Achberger  Štefan Badinský Ing. Peter Dočolomanský, PhD Prof. ThDr. Július Filo 

 Marián Fraňo Ing. Michal Gabura Prof. PhDr. František Gahér, CSc MUDr. Štefan Horváth 

Mgr. Michal Zeliska       

 
 
 



20 
 

Číslo hlasovania: 7 
Číslo bodu: 4.3.1 Plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2024 
Číslo uznesenia 2023/7-7 
MsZ schvaľuje plán kontrolnej činnosti na I. polrok r. 2024 predložený hlavným kontrolórom mesta. 
Celkový počet poslancov MsZ: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasovali: 0 
Prítomní: 9 
  Za: 

Mgr. Martin Achberger  Štefan Badinský Ing. Peter Dočolomanský, PhD Prof. ThDr. Július Filo 

 Marián Fraňo Ing. Michal Gabura Prof. PhDr. František Gahér, CSc MUDr. Štefan Horváth 

Mgr. Michal Zeliska       

 
Číslo hlasovania: 8 
Číslo bodu: 4.3.2 Plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2024 
Číslo uznesenia 2023/7-8 
MsZ poveruje hlavného kontrolóra vykonaním následnej kontroly na predložené kontroly v návrhu 
plánu kontrolnej činnosti.  
Celkový počet poslancov MsZ: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasovali: 0 
Prítomní: 9 
  Za: 

Mgr. Martin Achberger  Štefan Badinský Ing. Peter Dočolomanský, PhD Prof. ThDr. Július Filo 

 Marián Fraňo Ing. Michal Gabura Prof. PhDr. František Gahér, CSc MUDr. Štefan Horváth 

Mgr. Michal Zeliska       

 
Číslo hlasovania: 9 
Číslo bodu: 5.1 VZN č. 8/2023 o poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na 
území Mesta Svätý Jur 
Číslo uznesenia 2023/7-9 
MsZ schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie mesta Svätý Jur č. 8/2023 o miestnom poplatku za 
komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území Mesta Svätý Jur.  
Celkový počet poslancov MsZ: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasovali: 0 
Prítomní: 9 
   Za: 

Mgr. Martin Achberger  Štefan Badinský Ing. Peter Dočolomanský, PhD Prof. ThDr. Július Filo 

 Marián Fraňo Ing. Michal Gabura Prof. PhDr. František Gahér, CSc MUDr. Štefan Horváth 

Mgr. Michal Zeliska       
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Číslo hlasovania: 10 
Číslo bodu:  5.2 VZN č. 9/2023 o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia na území Mesta Svätý 
Jur 
Číslo uznesenia 2023/7-10 
MsZ schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie mesta Svätý Jur č. 9/2023 o poplatkoch za 
znečisťovanie ovzdušia na území Mesta Svätý Jur. 
Celkový počet poslancov MsZ: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasovali: 0 
Prítomní: 9 
   Za: 

Mgr. Martin Achberger  Štefan Badinský Ing. Peter Dočolomanský, PhD Prof. ThDr. Július Filo 

 Marián Fraňo Ing. Michal Gabura Prof. PhDr. František Gahér, CSc MUDr. Štefan Horváth 

Mgr. Michal Zeliska       

 
Číslo hlasovania: 11 
Číslo bodu: 5.3.1 VZN č. 10/2023 o povoľovaní osobitného užívania verejných priestranstiev na 
území Mesta Svätý Jur - protest prokurátora 
Číslo uznesenia 2023/7-11 
MsZ vyhovuje protestu prokurátora čiastočne, v rozsahu ako sa uvádza v správe predkladateľa, ktorá 
je Prílohou č.1 tohto materiálu. 
Celkový počet poslancov MsZ: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasovali: 0 
Prítomní: 9 
   Za: 

Mgr. Martin Achberger  Štefan Badinský Ing. Peter Dočolomanský, PhD Prof. ThDr. Július Filo 

 Marián Fraňo Ing. Michal Gabura Prof. PhDr. František Gahér, CSc MUDr. Štefan Horváth 

Mgr. Michal Zeliska       

 
Číslo hlasovania: 12 
Číslo bodu: 5.3.2 VZN č. 10/2023 o povoľovaní osobitného užívania verejných priestranstiev na 
území Mesta Svätý Jur - protest prokurátora 
Číslo uznesenia 2023/7-12 
MsZ schvaľuje Všeobecne záväzné nariadenie mesta Svätý Jur č. 10/2023 o povoľovaní osobitného 
užívania verejných priestranstiev na území mesta Svätý Jur. 
Celkový počet poslancov MsZ: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasovali: 0 
Prítomní: 9 
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   Za: 

Mgr. Martin Achberger  Štefan Badinský Ing. Peter Dočolomanský, PhD Prof. ThDr. Július Filo 

 Marián Fraňo Ing. Michal Gabura Prof. PhDr. František Gahér, CSc MUDr. Štefan Horváth 

Mgr. Michal Zeliska       

 
Číslo hlasovania: 13 
Číslo bodu: 6.1.1 Návrh rozpočtu na rok 2024 - 2026 
Číslo uznesenia 2023/7-13 
MsZ schvaľuje rozpočet a programový rozpočet mesta Svätý Jur a jeho rozpočtových organizácií na 
rok 2024 

  názov 
 na rok 2024 v  EURO 

1 Bežné príjmy 7 107 244,00 

2 Bežné výdavky 7 105 571,00 

3 Rozdiel z bežného rozpočtu 1 673,00 

4 Kapitálové príjmy 90 000,00 

5 Kapitálové výdavky 5 381000,00 

6 Rozdiel z kapitálového rozpočtu -5 291000,00 

7 Finančné operácie príjem 7 352000,00 

8 Finančné operácie výdaj 2 061 000,00 

9 Rozdiel z finančného rozpočtu 5 291000,00 

10 Príjmy celkom 14 549 244,00 

11 Výdavky celkom 14 547 571,00 

12 ROZPOČET MESTA ROZDIEL CELKOM 1673,00 

Celkový počet poslancov MsZ: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasovali: 0 
Prítomní: 9 
   Za: 

Mgr. Martin Achberger  Štefan Badinský Ing. Peter Dočolomanský, PhD Prof. ThDr. Július Filo 

 Marián Fraňo Ing. Michal Gabura Prof. PhDr. František Gahér, CSc MUDr. Štefan Horváth 

Mgr. Michal Zeliska       

 
Číslo hlasovania: 14 
Číslo bodu: 6.1.2 Návrh rozpočtu na rok 2024 - 2026 
Číslo uznesenia 2023/7-14 
MsZ schvaľuje berie na vedomie výhľadový rozpočet mesta na rok 2025 a 2026. 
Celkový počet poslancov MsZ: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasovali: 0 
Prítomní: 9 
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   Za: 

Mgr. Martin Achberger  Štefan Badinský Ing. Peter Dočolomanský, PhD Prof. ThDr. Július Filo 

 Marián Fraňo Ing. Michal Gabura Prof. PhDr. František Gahér, CSc MUDr. Štefan Horváth 

Mgr. Michal Zeliska       

 
Číslo hlasovania: 15 
Číslo bodu: 6.1.3 Návrh rozpočtu na rok 2024 - 2026 
Číslo uznesenia 2023/7-15 
MsZ berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra mesta k návrhu rozpočtu mesta Svätý Jur na 
rok 2024 s výhľadom na roky 2025 a 2026. 
Celkový počet poslancov MsZ: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasovali: 0 
Prítomní: 9 
   Za: 

Mgr. Martin Achberger  Štefan Badinský Ing. Peter Dočolomanský, PhD Prof. ThDr. Július Filo 

 Marián Fraňo Ing. Michal Gabura Prof. PhDr. František Gahér, CSc MUDr. Štefan Horváth 

Mgr. Michal Zeliska       

 
Číslo hlasovania: 16 
Číslo bodu: 6.2 Zmena rozpočtu - rekonštrukcia MŠ Felcánova 
Číslo uznesenia 2023/7-16 
MsZ schvaľuje zmenu rozpočtu: 
 

funkčná 
klasifik. 

položka 
 

AE Program. 
rozpočet 

Kód 
zdroja 

 
HS názov Zmena v € 

 322001 
 

 1AA1 
 Dotácia MRSR 

rek.Felcánová EU 50% 
+8.348,32 € 

 322001 
 

 1AA2 
 Dotácia MRSR 

rek.Felcánová ŠR 45% 
+7.513,49 € 

 312001 
 

 1AA1 
 Dotácia MRSR 

rek.Felcánová EU 50% 
-8.348,32 € 

 312001 
 

 1AA2 
 Dotácia MRSR 

rek.Felcánová ŠR 45% 
-7.513,49 € 

09.1.1.1 717002 02 9.2. 1AA1 
 MŠ Felcánová rek. 

budovy EU 50% 
+50.538,76 € 

09.1.1.1 717002 02 9.2. 1AA2 
 MŠ Felcánová rek. 

budovy.ŠR 45% 
+45.484,89 € 

09.1.1.1 717002 02 9.2 46 
 MŠ Felcánová 

rek.budovy spolufin.5% 
+300.000,- € 

09.1.1.1 713004  9.2 1AA1 
 MŠ Felcánová Hracie 

prvky – dot EU 50% 
-17.314,94 € 

09.1.1.1 713004  9.2 1AA2 
 MŠ Felcánová Hracie 

prvky – dot ŠR 45% 
-15.583,45 € 

09.1.1.1 713004  9.2 46 
 MŠ Felcánová Hracie 

prvky – dot mesto 5% 
+28.378,- € 

09.1.1.1 713002 
 

9.2. 1AA1  
MŠ Felcánová výpočtová 
technika interakt.tabule 

-6.654,71 € 
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EU 50% 

09.1.1.1 713002 
 

9.2. 1AA2  
MŠ Felcánová výpočtová 
technika interakt.tabule 
ŠR 45% 

-5.989,24 € 

09.1.1.1 713002 
 

9.2. 46  
MŠ Felcánová výpočtová 
technika interakt.tabule 
Mesto 5% 

+ 13.940,- € 

09.6.0.1 713004 
 

9.8 1AA1  
VŠJ Felcánová stroje, 
prístroje zariadenie dot 
EU 50 % 

-18.220,79 € 

09.6.0.1 713004 
 

9.8 1AA2  
VŠJ Felcánová stroje, 
prístroje, zariadenie dot 
ŠR 45 % 

-16.398,71 € 

09.6.0.1 713004 
 

9.8 46  
VŠJ Felcánová stroje, 
prístroje, zariadenie dot 
mesto 5 % 

+19.700,- € 

09.1.1.1 633002 
 

9.2 1AA1  
MŠ Felcánová výpočtová 
technika. EU 50% 

-2.247,66 € 

09.1.1.1 633002 
 

9.2 1AA2  
MŠ Felcánová výpočtová 
technika ŠR 45% 

-2.022,89 € 

09.1.1.1 633002 
 

9.2 41 20 
MŠ Felcánová výpočtová 
technika  Mesto 5% 

+4.025,- € 

09.1.1.1 633004 
 

9.2 1AA1  
MŠ Felcánová biela 
technika EU 50% 

-1.200,43 € 

09.1.1.1 633004 
 

9.2 1AA2  
MŠ Felcánová biela 
technika ŠR 45% 

-1.080,39 € 

09.1.1.1 633004 
 

9.2 41 20 
MŠ Felcánová biela 
technika  Mesto 5% 

+2.288,- € 

09.1.1.1 633001 
 

9.2 1AA1  
MŠ Felcánová inter. vyb. 
EU 50% 

-4.570,23 € 

09.1.1.1 633001 
 

9.2 1AA2  
MŠ Felcánová 
inter.vybav.ŠR 45% 

-4.113,21 € 

09.1.1.1 633001 
 

9.2 41 20 
MŠ Felcánová  inter. 
vybav. Mesto 5% 

+1.453,- € 

09.1.1.1 637004 
 

9.2 1AA1 
 MŠ Felcánová info. 

pútač,tabuľa EU 50% 
-330,- € 

09.1.1.1 637004 
 

9.2 1AA2 
 MŠ Felcánová info 

pútač, tabuľa ŠR 45% 
-297,- € 

09.6.0.1 633004 
 

9.8 41 
 VŠJ Felcánová 

neopr.výdavky stroje, 
prístroje, zariadenie 

+1.250,- € 

08.2.0 717002 15 7.3 46 
 Rekonštrukcia budovy 

BD 
-362.018,- € 

06.2.0 611  13.4 41 30 Tarifný plat  -9.016,- € 
Celkový počet poslancov MsZ: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasovali: 0 
Prítomní: 9 
 
 
 



25 
 

   Za: 

Mgr. Martin Achberger  Štefan Badinský Ing. Peter Dočolomanský, PhD Prof. ThDr. Július Filo 

 Marián Fraňo Ing. Michal Gabura Prof. PhDr. František Gahér, CSc MUDr. Štefan Horváth 

Mgr. Michal Zeliska       

 
Číslo hlasovania: 17 
Číslo bodu: 6.3 Zmena rozpočtu - verejná zeleň 
Číslo uznesenia 2023/7-17 
MsZ schvaľuje zmenu rozpočtu: 

funkčná 
klasifikácia 

položka 
programový 

rozpočet 
Kód 

zdroja 
názov Zmena v € 

05.4.0 635006 12.1 41 
Výsadba a údržba verejnej 
zelene, povinná výsadba, 
postreky stromov 

+7.600,- 

05.4.0 633006 12.1 41 Materiál verejná zeleň -7.600,- 
Celkový počet poslancov MsZ: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasovali: 0 
Prítomní: 9 
   Za: 

Mgr. Martin Achberger  Štefan Badinský Ing. Peter Dočolomanský, PhD Prof. ThDr. Július Filo 

 Marián Fraňo Ing. Michal Gabura Prof. PhDr. František Gahér, CSc MUDr. Štefan Horváth 

Mgr. Michal Zeliska       

 
Číslo hlasovania: 18 
Číslo bodu: 7.1 Spôsob nakladania s majetkom mesta - prenájom pozemkov - Orange Slovensko, 
a.s. 
Číslo uznesenia 2023/7-18 
MsZ schvaľuje spôsob prenájmu časti pozemku parc.č. 7413 o výmere 96 m2, evidovaného v 
registri „C“ v  katastri  nehnuteľností Okresného úradu Pezinok, katastrálny odbor, obec Svätý Jur 
a katastrálne územie Svätý Jur, LV 8512 na dobu určitú 5 rokov, a to priamy prenájom žiadateľovi 
spoločnosti Orange Slovensko, a.s., za účelom umiestnenia telekomunikačného stožiara.  
Sadzba nájomného je 10.000,- Eur / 96 m2 / rok. 
Celkový počet poslancov MsZ: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
Za: 8 
Proti: 0 
Zdržali sa: 1 
Nehlasovali: 0 
Prítomní: 9 
   Za: 

Mgr. Martin Achberger  Štefan Badinský Ing. Peter Dočolomanský, PhD Prof. ThDr. Július Filo 

 Marián Fraňo Ing. Michal Gabura Prof. PhDr. František Gahér, CSc MUDr. Štefan Horváth 

   Zdržali sa: 

Mgr. Michal Zeliska    
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Číslo hlasovania: 19 
Číslo bodu: 7.2 Spôsob nakladania s majetkom mesta - prenájom pozemkov - Dubovský a 
Grančič, s.r.o. 
Číslo uznesenia 2023/7-19 
MsZ schvaľuje spôsob prenájmu pozemku parc.č. 4513/65 o výmere 300m2, evidovaného v registri 
„C“ v  katastri  nehnuteľností Okresného úradu Pezinok, katastrálny odbor, obec Svätý Jur 
a katastrálne územie Svätý Jur, LV 1968 na dobu určitú 5 rokov, a to priamy prenájom žiadateľovi 
spoločnosti Dubovský a Grančič, s.r.o. za účelom uskladnenia vinohradníckej techniky využívanej na 
pestovanie a obrábanie viniča.  
Sadzba nájomného je 0,50 Eur / m2 / rok. 
Celkový počet poslancov MsZ: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasovali: 0 
Prítomní: 9 
   Za: 

Mgr. Martin Achberger  Štefan Badinský Ing. Peter Dočolomanský, PhD Prof. ThDr. Július Filo 

 Marián Fraňo Ing. Michal Gabura Prof. PhDr. František Gahér, CSc MUDr. Štefan Horváth 

Mgr. Michal Zeliska       

 
Číslo hlasovania: 20 
Číslo bodu: 8.2.1 Predĺženie platnosti uznesení 
Číslo uznesenia 2023/7-20 
MsZ schvaľuje predĺženie termínu uznesenia 2022/9-32 z 14.12.2022 s termínom platnosti uznesenia 
do 31.12.2024. 
Celkový počet poslancov MsZ: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasovali: 0 
Prítomní: 9 
   Za: 

Mgr. Martin Achberger  Štefan Badinský Ing. Peter Dočolomanský, PhD Prof. ThDr. Július Filo 

 Marián Fraňo Ing. Michal Gabura Prof. PhDr. František Gahér, CSc MUDr. Štefan Horváth 

Mgr. Michal Zeliska       

 
Číslo hlasovania: 21 
Číslo bodu: 8.2.2 Predĺženie platnosti uznesení 
Číslo uznesenia 2023/7-21 
MsZ schvaľuje predĺženie termínu uznesenia 2022/9-33 z 14.12.2022 s termínom platnosti uznesenia 
do 31.12.2024. 
Celkový počet poslancov MsZ: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
Za: 8 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasovali: 0 
Prítomní: 8 
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   Za: 

Mgr. Martin Achberger  Štefan Badinský Ing. Peter Dočolomanský, PhD Prof. ThDr. Július Filo 

Mgr. Michal Zeliska  Ing. Michal Gabura Prof. PhDr. František Gahér, CSc MUDr. Štefan Horváth 

 
Číslo hlasovania: 22 
Číslo bodu: 8.2.3 Predĺženie platnosti uznesení 
Číslo uznesenia 2023/7-22 
MsZ schvaľuje predĺženie termínu uznesenia 2022/9-34 s termínom platnosti uznesenia do 
31.07.2025. 
Celkový počet poslancov MsZ: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasovali: 0 
Prítomní: 9 
   Za: 

Mgr. Martin Achberger  Štefan Badinský Ing. Peter Dočolomanský, PhD Prof. ThDr. Július Filo 

 Marián Fraňo Ing. Michal Gabura Prof. PhDr. František Gahér, CSc MUDr. Štefan Horváth 

Mgr. Michal Zeliska       

 
Číslo hlasovania: 23 
Číslo bodu: 8.2.4 Predĺženie platnosti uznesení 
Číslo uznesenia 2023/7-23 
MsZ schvaľuje predĺženie termínu uznesenia 2022/9-35 s termínom platnosti uznesenia do 
31.07.2025. 
Celkový počet poslancov MsZ: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasovali: 0 
Prítomní: 9 
   Za: 

Mgr. Martin Achberger  Štefan Badinský Ing. Peter Dočolomanský, PhD Prof. ThDr. Július Filo 

 Marián Fraňo Ing. Michal Gabura Prof. PhDr. František Gahér, CSc MUDr. Štefan Horváth 

Mgr. Michal Zeliska       

 
Číslo hlasovania: 24 
Číslo bodu: 8.2.5 Predĺženie platnosti uznesení 
Číslo uznesenia 2023/7-24 
MsZ schvaľuje predĺženie termínu uznesenia 2022/9-36 s termínom platnosti uznesenia do 
31.12.2025. 
Celkový počet poslancov MsZ: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasovali: 0 
Prítomní: 9 
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   Za: 

Mgr. Martin Achberger  Štefan Badinský Ing. Peter Dočolomanský, PhD Prof. ThDr. Július Filo 

 Marián Fraňo Ing. Michal Gabura Prof. PhDr. František Gahér, CSc MUDr. Štefan Horváth 

Mgr. Michal Zeliska       

 
Číslo hlasovania: 25 
Číslo bodu: 8.3 Zadanie urbanistickej štúdie - Malokarpatská (Rischer) 
Číslo uznesenia 2023/7-25 
MsZ schvaľuje predložené Zadanie Urbanistickej štúdie zóny Svätý Jur, lokalita DD-01 – 
Malokarpatská ul. v zmysle  Prílohy č. 1. 
Celkový počet poslancov MsZ: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasovali: 0 
Prítomní: 9 
   Za: 

Mgr. Martin Achberger  Štefan Badinský Ing. Peter Dočolomanský, PhD Prof. ThDr. Július Filo 

 Marián Fraňo Ing. Michal Gabura Prof. PhDr. František Gahér, CSc MUDr. Štefan Horváth 

Mgr. Michal Zeliska       

 
Číslo hlasovania: 26 
Číslo bodu: 8.4 Určenie účelu využitia areálu v Jozefkovom údolí 
Číslo uznesenia 2023/7-26 
MsZ schvaľuje vyhlásenie obchodnej verejnej súťaže za účelom prenájmu areálu v Jozefkovom údolí 
vrátane stavieb. Ide o parcely evidované na katastrálnom odbore okresného úradu Pezinok v „CKN“ 
parc.č. 460/2, 460/11, 460/13-17, 460/19, 470/5 v k.ú. Neštich, LV 1, parc.č. 457/1, 457/4, 457/13-18, 
457/21-22, 457/48, 457/52-56, 457/58, 458/1-4, 458/9-11, 470/15, v k.ú. Neštich, LV 342, v „EKN“ 
parc.č. 437, 440, 455/5, 456/2, 467, 468/9 v k.ú. Neštich, LV 342 spolu o výmere 18 140 m2 za 
nasledujúcich podmienok: 

- minimálna výška nájomného 0,01 Eur/m2/rok  
- účel využitia pozemku  rekreačný a športový areál 
- doba nájmu                         od 5-20 rokov 
- víťaza súťaže vyhodnotí komisia zriadená primátorom Mesta Svätý Jur 
- Kritérium hodnotenia: Účel nájmu – 80%, ponúkaná výška nájmu – 20% 

Termín platnosti uznesenia: do 31.09.2024 
Celkový počet poslancov MsZ: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasovali: 0 
Prítomní: 9 
   Za: 

Mgr. Martin Achberger  Štefan Badinský Ing. Peter Dočolomanský, PhD Prof. ThDr. Július Filo 

 Marián Fraňo Ing. Michal Gabura Prof. PhDr. František Gahér, CSc MUDr. Štefan Horváth 

Mgr. Michal Zeliska       
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Číslo hlasovania: 27 
Číslo bodu: 8.5 Návrh filozofie parkovacej politiky v meste Svätý Jur 
Číslo uznesenia 2023/7-27 
MsZ schvaľuje návrh systému parkovacej politiky v meste Svätý Jur podľa prílohy č. 1. 
Celkový počet poslancov MsZ: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasovali: 0 
Prítomní: 9 
   Za: 

Mgr. Martin Achberger  Štefan Badinský Ing. Peter Dočolomanský, PhD Prof. ThDr. Július Filo 

 Marián Fraňo Ing. Michal Gabura Prof. PhDr. František Gahér, CSc MUDr. Štefan Horváth 

Mgr. Michal Zeliska       

 
Číslo hlasovania: 28 
Číslo bodu: 8.6 Odmena hlavného kontrolóra 
Číslo uznesenia 2023/7-28 
MsZ schvaľuje odmenu hlavnému kontrolórovi mesta Svätý Jur vo výške 15 % za zúčtované obdobie 
12 mesiacov t. j. v sume 2.136,60 Eur. 
Celkový počet poslancov MsZ: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasovali: 0 
Prítomní: 9 
   Za: 

Mgr. Martin Achberger  Štefan Badinský Ing. Peter Dočolomanský, PhD Prof. ThDr. Július Filo 

 Marián Fraňo Ing. Michal Gabura Prof. PhDr. František Gahér, CSc MUDr. Štefan Horváth 

Mgr. Michal Zeliska       

 
Číslo hlasovania: 29 
Číslo bodu: 8.7.1 Návrh na odvolanie a návrh na vymenovanie náčelníka MsP 
Číslo uznesenia 2023/7-29 
MsZ vo Svätom Jure na návrh primátora mesta Ing. Šimona Gaburu odvoláva Mgr. Františka Hábera 
z funkcie náčelníka Mestskej polície Mesta Svätý Jur s účinnosťou k 31.12.2023 v súlade s § 2 ods. 3 
zákona č. 564/1991 Zb. o obecnej polícii. 
Celkový počet poslancov MsZ: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasovali: 0 
Prítomní: 9 
   Za: 

Mgr. Martin Achberger  Štefan Badinský Ing. Peter Dočolomanský, PhD Prof. ThDr. Július Filo 

 Marián Fraňo Ing. Michal Gabura Prof. PhDr. František Gahér, CSc MUDr. Štefan Horváth 

Mgr. Michal Zeliska       
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Číslo hlasovania: 30 
Číslo bodu: 8.7.2 Návrh na odvolanie a návrh na vymenovanie náčelníka MsP 
Číslo uznesenia 2023/7-30 
MsZ vo Svätom Jure na návrh primátora mesta Ing. Šimona Gaburu vymenúva Mgr. Ľuboša Maára 
do funkcie náčelníka Mestskej polície Mesta Svätý s účinnosťou od 01.01.2024 v súlade s §  2 ods. 3 
zákona č. 564/1991 Zb. o obecnej polícii. 
Celkový počet poslancov MsZ: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasovali: 0 
Prítomní: 9 
   Za: 

Mgr. Martin Achberger  Štefan Badinský Ing. Peter Dočolomanský, PhD Prof. ThDr. Július Filo 

 Marián Fraňo Ing. Michal Gabura Prof. PhDr. František Gahér, CSc MUDr. Štefan Horváth 

Mgr. Michal Zeliska       

 
Číslo hlasovania: 31 
Číslo bodu: 8.8 Návrh termínov rokovania v roku 2024 
Číslo uznesenia 2023/7-31 
MsZ berie na vedomie návrh termínov rokovania komisií, mestskej rady a mestského zastupiteľstva  
v roku 2024. 
Celkový počet poslancov MsZ: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  
Za: 9 
Proti: 0 
Zdržali sa: 0 
Nehlasovali: 0 
Prítomní: 9 
   Za: 

Mgr. Martin Achberger  Štefan Badinský Ing. Peter Dočolomanský, PhD Prof. ThDr. Július Filo 

 Marián Fraňo Ing. Michal Gabura Prof. PhDr. František Gahér, CSc MUDr. Štefan Horváth 

Mgr. Michal Zeliska       

 
 
Overovatelia zápisnice:  
 
MUDr. Štefan Horváth   ............................................................................... 
 
Mgr. Martin Achberger   ............................................................................... 
 
Prednosta MsÚ:  
Mgr. Martin Horňák    ........................................................................ 
 
Primátor mesta:  
Ing. Šimon Gabura    ........................................................................ 
 


